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oproepen. Ik heb niet altijd dienst, maar ben regelmatig 

tot acht uur aan het werk.’

‘Laatst had ik een geval met een veulentje waardoor 

ik weer extra enthousiast werd over mijn vak. Er was 

een merrie met koliek die tevens hoogdrachtig was. 

Er kwam een punt waarop iedereen het erover eens 

was dat de merrie niet te redden was, ze zou zelfs 

een rit naar de praktijk niet overleven. De focus lag 

toen volledig op het redden van het veulen. De merrie 

werd onder narcose gebracht en het veulen werd eruit 

gehaald via een keizersnede. Helaas moesten we de 

merrie laten inslapen, maar het veulen heeft het gered. 

Het heeft dankzij duizenden fans op Facebook de naam 

Iranka gekregen en groeit op met een pleegmoeder.’

Goed om te weten
• De opleiding Diergeneeskunde is te volgen 

aan de Universiteit van Utrecht.

•  In dit vak ben je niet alleen met paarden aan 

het werk. Je communiceert ook met eigenaren 

en het is belangrijk dat je altijd objectief naar 

een situatie blijft kijken.

• De studie is lang, minimaal zes jaar en er 

komt vaak nog nascholing bij. 

• Flexibiliteit en stressbestendigheid komen van 

pas. Een dierenarts werkt aan allerlei dingen 

tegelijk en maakt vaak lange dagen. 

Hoe vind ik een goede dierenarts?
In principe kun je met een paard bij elke dierenarts terecht; iedere dierenarts heeft 

de bevoegdheid om paarden te behandelen. Een Erkend Paardendierenarts heeft 

zich echter toegelegd op de geneeskunde van het paard en heeft de verplichting 

om zich na te scholen. Een Erkend Keuringsdierenarts moet aan een nog breder 

eisenpakket voldoen. Kijk voor meer informatie op www.knmvd.nl

‘Kreupele paarden vind 
 ik het interessantst’

‘Passie voor het vak en liefde voor paarden’. Die kwali! caties 

passen bij dierenarts  Brenda Hoogelander. ‘Bij elke patiënt is 

het de uitdaging om een oplossing vinden.’

TEKST SANNE VAN BORTEL BEELD REMCO VEURINK

 ‘O
p tienjarige leeftijd begon ik met rijden. Ik was 

een typisch paardenmeisje. Ik heb eigenlijk altijd 

geweten dat ik dierenarts wilde worden. Op het vwo 

volgde ik met plezier de bètavakken en na de middel-

bare school werd ik tot mijn blijdschap ingeloot voor 

de opleiding Diergeneeskunde in Utrecht. Als aanvulling 

volgde ik na mijn afstuderen anderhalf jaar een interne 

training bij Dierenkliniek Emmeloord. Zeven jaar geleden 

werd ik hier op Diergeneeskundig Centrum Oisterwijk 

aangenomen en in 2008 werd ik mede-eigenaar van 

de praktijk. Ik ben inmiddels Erkend Paardenarts, Erkend 

Keuringsarts en teamveterinair van het Nederlandse 

Paradressuurteam. Een erkende dierenarts is verplicht 

om nascholing te volgen. Voor een Erkend Keurings-

dierenarts zijn de eisen veel uitgebreider. Niet alleen 

de faciliteiten van de kliniek worden elke drie jaar onder 

de loep genomen, maar ook de kwaliteit van keuring en 

archivering. Ik vind het belangrijk om mezelf te blijven 

ontwikkelen. Daarom reis ik met regelmaat naar het 

buitenland om congressen bij te wonen en volg ik op 

dit moment cursussen die een schat aan informatie 

over orthopedie bij het paard opleveren.’ 

Dagje dierenarts

‘Op onze praktijk zijn dertien dierenartsen werkzaam, 

waarvan zich drie hebben toegelegd op de geneeskunde 

van het paard. Een werkdag in de zomer begint rond 

zeven uur bij de eerste klant. Tot een uur of negen, half 

tien ben ik vooral bezig met het scannen van merries 

om te kijken of ze drachtig zijn of dat kunnen worden. 

Wat de dag daarna brengt, hangt uiteraard af van het 

patiënten aanbod. Naast spoedgevallen met bijvoorbeeld 

koliek of wonden, onderzoek en behandel ik voorname-

lijk kreupele paarden en voer ik keuringen uit. Kreupele 

paarden vind ik het interessantst, omdat ze net een 

soort puzzels zijn. Het is een zoektocht wat er precies 

aan de hand is en een uitdaging om een behandelplan 

te maken. Er zijn wel eens momenten dat dit werk best 

zwaar is. Ik maak veel uren en het werk kan heel 

inspannend zijn. Gelukkig heb ik veel passie voor mijn 

vak en liefde voor paarden. Hierdoor zijn de lange dagen 

goed vol te houden.’

Emoties

‘Er zijn weinig minder leuke dingen aan mijn beroep. 

Wat ik wel moeilijk vind, is wanneer een paard niet 

beter wordt en mensen afscheid van hun dier moeten 

nemen. Op zulke momenten heeft niet alleen de 

eigenaar verdriet. In dit beroep kun je emoties niet 

uitschakelen. Een goede dierenarts moet niet alleen 

goed voor een dier kunnen zorgen, maar ook met de 

eigenaar kunnen omgaan. In mijn persoonlijke situatie 

vind ik het soms wel lastig om een balans te vinden 

met mijn privéleven. We bieden een 24-uursspoed-

dienst. Klanten kunnen altijd een dierenarts spreken of 
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